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ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών
Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων

ΘΕΜΑ: «Αίτημα των κροκοπαραγωγών Κοζάνης»

Κύριοι Υπουργοί,

Σύμφωνα με ενημέρωση κροκοπαραγωγών Κοζάνης, μεγάλη μείωση της συγκομιδής
κρόκου παρουσιάστηκε την φετινή χρονιά. Μας μετέφεραν οι ως άνω ότι στην ευρύτερη
περιοχή τους 20 χωριά και περίπου 700 οικογένειες ασχολούνται βιοποριστικά με την
καλλιέργεια και συσκευασία του κρόκου. Επισημαίνουν οι ως άνω ότι τα τελευταία
χρονιά γίνεται μια προσπάθεια από την τοπική αγροτική κοινωνία να ασχοληθούν νέοι
αγρότες με την καλλιέργεια κρόκου, καθώς αποτελεί αντίβαρο στην οικονομική κρίση
που πλήττει την περιοχή τους και μια από τις ελάχιστες εναλλακτικές λύσεις μετά τη
βίαιη απολιγνιτοποίηση που επιβλήθηκε στη Δυτική Μακεδονία. Τονίζουν, δε, ότι
εξάγεται στην παγκόσμια αγορά η μισή ετήσια παράγωγή τους, καταλαμβάνοντας την
τρίτη θέση παγκοσμίως με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την ελληνική οικονομία. Ζητούν οι
ως άνω αγρότες από την ελληνική Πολιτεία να δημιουργήσει ένα τομεακό πρόγραμμα
στην Περιφέρειά τους, ώστε να κάνει πιο εύκολο το ξεκίνημα στους μελλοντικούς
παραγωγούς κρόκου στην περιοχή τους.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε,  ώστε να γίνει αποδεκτό το παραπάνω
αίτημα των κροκοπαραγωγών Κοζάνης προς όφελος της τοπικής αγροτικής κοινωνίας;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

1267

Ημερομ. Κατάθεσης:

13/11/2024




